
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej 
 
Sted:   Skovbakkevej 33 
Tidspunkt:  18. juni 2018 kl. 19.00  
 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Vedligeholdelse af fællesareal ved fældning af graner ved nr. 110, 
herunder drøftelse af proces. 

 
Jens refererede fra mødet med beboerne i nr. 110 m.fl.  
 
Det blev besluttet, at bestyrelsen accepterer beboernes tilbud om at 
fælde og bortskaffe alle grantræer mellem nr. 110 og 100. Disse 
beboere høres om ønsker til nye planter, som skal være i 
overensstemmelse med beplantningsplanen. 
 
Granerne bag nr. 112: I forlængelse af ovennævnte fældning høres 
beboerne om ønsker til fældning af disse træer og nybeplantning, som 
også skal ske efter beplantningsplanen. 
 
Bestyrelsen tilkendegav, at der ikke ønskes nye træer, der vokser sig 
høje til gene især for de grundejere, der bor øst for træerne. 
Det blev i den forbindelse præciseret, at al beplantning på 
fællesarealerne tilhører grundejerforeningen, uanset hvem der har 
bekostet og foretaget beplantningen. Bestyrelsen har derfor ret og 
pligt til at vedligeholde fællesarealet også for så vidt angår disse 
planter.  
 
Grønt udvalg 
 
Jens oplyste, at der har været afholdt 2 arbejdsdage, først en torsdag 
aften og dernæst en lørdag som sædvanlig. Der var godt fremmøde 
begge dage, hvor der blev nået en hel del. Forsøget med en 
hverdagsaften var en succes. 
 
2. Henvendelser til bestyrelsen 
 
Som nævnt under punkt 1. 
 
Herudover har der været drøftelser med beboerne i nr. 52, som også 
ejer nr. 72) om vedligeholdelse af fællesarealet i bæltet foran nr. 70 og 
72. 
 



René oplyste, at der havde været henvendelse om unge mennesker, 
som havde brugt og besøgt basketballbanen, og som havde efterladt 
noget affald. 
 
Der var enighed om, at det er i orden, at fællesarealerne benyttes, 
men at der naturligvis skal ryddes op. 

 
3. Økonomi 
 
Morten fremlagde driftsregnskab for år til dato. Bestyrelsen undersøger 
muligheden for placering af et beløb på vejkontoen, som står på et 
aftaleindlån, der er udløbet. 
 
4. Næste møde 
 
Næste møde holdes den 27. august 2018 kl. 19.00 hos Morten i nr. 66.  

 
5. Eventuelt 
 
Jens oplyste, at han endnu ikke har modtaget tilbud på et klatrestativ.  


